
Ridskole- och Utbildningssektionen

ROLL Sittande Förslag

Ordförande Maria Eriksson Omval

Ledamot Sten-Åke Thundal Omval

Ledamot Nina Anyai Omval

Ledamot Gun Kristoffersson Fyllnadsval för Ama 2 år: Gun Kristofferson

Ledamot Gabriella Pernler Omval

Ledamot Lena Hannu Omval

Ledamot Anna-Maria (Ama) Andersson avgår 
i förtid

Nyval: Elenor Bewersdorff

Ledamot Karoliina Ikonen avgår i förtid Fyllnadsval 2 år: Karin Genberg

Ledamot Jonas Johnson Vald till 2025

Ledamot Bertil Sjödin Vald till 2025

Ledamot Mikaela Arvidsson Ekfeldt Vald till 2025



Ridskole- och utbildningssektionen 
Varför föreslår vi den här sammansättningen?
• Vår förhoppning är att Ridskole – och utbildningssektionen ska ha en 

bred erfarenhet av frågor som berör både utbildning och ridskola.
• Ledamöterna i sektionen upplever att arbetet i sektionen fungerar 

bra samt att de har möjlighet att  påverka ridskole- och 
utbildningsfrågorna inom Ridsporten.

• Tyvärr valde två ledamöter att lämna sina uppdrag i förtid och därför 
föreslår vi nu att sektionen förstärks med två ledamöter för att öka 
kompetensen inom utbildning och ridskolefrågor.



Vem är Maria och varför föreslår vi henne?
• Ålder 61 år, bor i Ekeby men kommer från 

Norrbotten. Medlem i Helsingborgs 
Fältrittklubb

• Svensk Ridlärare SRL III och Fellow. Arbetat 
med häst och ryttarutbildning i mer än 40 år, 
både på föreningsdriven ridskola och i egen 
regi. Tidigare aktiv tävlingsryttare tom svår 
dressyr och MsvA hoppning.

• Engagerad i Norrbottens Ridsportförbund 
under 90-talet,  ledamot i Svenska 
Ridsportförbundets utbildningssektion 1996-
2000, ledamot i SvRF RAS 2015 som sedan 
ombildades till RUS 2017. Ordförande RUS 
från och med 2021.

• Jag brinner för hästar, ridsport, utbildning och 
utveckling. Kvalitetssäkrade, attraktiva och 
tillgängliga utbildningar ger kompetenta 
utbildare och är avgörande för att säkerställa 
ridsportens legitimitet och attraktionskraft 
även i framtiden. 

• Vi föreslår att Maria får fortsatt förtroende att 
leda RUS. Hon driver arbetet framåt i den 
sektion som har det bredaste uppdraget och 
gör det förtjänstfullt. 



Vem är Sten-Åke och varför föreslår vi 
honom?

• Sten-Åke har en bred erfarenhet 
utanför ridsporten som vi tycker 
bidrar med ett annat perspektiv till 
lagbygget Ridskole- och 
utbildningssektionen

• Vi föreslår därför fortsatt förtroende 
som ledamot i RUS

• 57 år bor i Torslanda
• Sten-Åke har erfarenheter som 

organisationskonsult för ägare, 
styrelser och operativa 
ledningsfunktioner samt rekryterare. 
Han har även erfarenhet som 
styrelseordförande i Lindvallen 
restauranger AB samt i MAKAJO AB



Vem är Nina och varför föreslår vi henne?

• Nina långa erfarenhet och goda kunskap inom 
det breda område som Ridskole- och 
Utbildningssektionen täcker gör att vi ser 
henne även fortsättningsvis som en självklar 
kandidat till omval

• 73 år från Svanesund

• Nina har många års erfarenhet som
verksamhetschef på Clarebergs Ridklubb och 
som medlem och ordförande i 
distriktsstyrelsen för Göteborg- och Bohuslän.

• Ninas stora intresse under åren som 
förtroendevald, har varit och är 
breddverksamheten, ridskolan, både ur ett 
verksamhetsperspektiv, utbildningar för både 
häst och människa i synnerhet de som vill 
skaffa sig en yrkesutbildning inom häst- och 
ridskolebranschen, och dess anläggningar, 
den ideella föreningen och idrottspolitiska 
frågor, utveckling av organisation och 
verksamhet inom nämnda områden.



Vem är Gun och varför föreslår vi henne?

• Gun har varit ledamot i sektionen sen den 
bildades och missar sällan ett möte. Hon 
har en god erfarenhet och vi föreslår 
henne därför till RUS fram till nästa 
stämma

• 72 år bor i Malmö, medlem i Örestads 
Ryttarsällskap

• Gun är föreningsaktiv och hoppar 
fortfarande in där det behövs på 
ridklubben. Är A-domare i hoppning och 
överdomare i hoppning, dressyr och 
voltige

• ”Jag brinner för det mesta inom sporten 
men mest för hästens välbefinnande och 
behandling av hästen vilket jag kan jobba 
med både i RUS och i mina 
domaruppdrag.”



Vem är Gabriella och varför föreslår vi henne?
• ”Ridskolehästen i fokus och ridskolehästens välfärd ligger 

mig extra varmt om hjärtat. Samt att jobba för rättvisa 
bidrag och moderna, verksamhetsanpassade 
anläggningar för ridskola och ridsport.”

• Gabriella är mitt i verksamheten till vardags och bidrar 
med både erfarenhet och ”här-och-nu” till Ridskole- och 
utbildningssektionen, vilket vi föreslår att hon ska 
fortsätta med ytterligare en mandatperiod.

• 50 år från Uppsala och är verksamhetschef för Uppsala 
Ponnyklubb. 

• Gabriella har varit chef sen 1999, började jobba på UPK 
1992. Uppsalas största ridskola med 882 medlemmar, 53 
hästar i stallet och 35 000 ridtimmar/år. Hon är även C-
tränare i dressyr, C-banbyggare i hoppning, sitter i TR-
nämnden för WE. Tävlat hoppning, dressyr, fälttävlan och 
WE tidigare, nu har hon en 14 årig Lusitano och tränar 
mer än vad hon tävlar

• ”Jag brinner för ridskola och breddverksamheten, att 
skapa en stämning där alla känner sig välkomna och 
delaktiga. Jag vill ge alla en bra grund i hästkunskap och 
ridning oavsett ålder och mål med sin ridning. Älskar att 
driva ungdomsprojekt där vi jobbar med helheten- inte 
bara som ryttare/hästmänniska utan också personlig 
utveckling.”



Vem är Lena och varför föreslår vi henne?
• 56 år bor i Pello, medlem i Ridklubben 

Dundret, Gällivare
• Lena har ridit i 30 år, varit förenings-

och styrelseverksam. Utbildning som 
hästskötare, ridledare och är Grönt 
kort-utbildare. I yrkeslivet verksam 
som rektor i Pajala

• ”Jag brinner för dressyr, tillgänglig 
kunskap och utbildning, digitalisering, 
demokrati och transparens”

• Lena har en gedigen erfarenhet på 
området som RUS täcker. Hennes 
civila profession tillför en ytterligare 
dimension och vi ser henne därför 
som en bra ledamot i RUS för 
ytterligare en mandatperiod.



Vem är Elenor och varför föreslår vi henne?

• Ålder 56 år, bor i Hörby och medlem i 
Lunds Civila Ryttarförening

• Erfarenhet Beridare och B-tränare i 
hoppning

• Vad brinner du för?
• Att förbättra och utveckla
• Rättvisa och självklart kärleken till 

hästen

• Elli har en bred erfarenhet från både 
egen verksamhet samt 
tränarengagemang i Ridskola.

• Erfarenhet från att arrangera tävlingar 
och andra arrangemang inom 
ridsporten. 

• Tidigare ryttare med stationering även 
utomlands



Vem är Karin och varför föreslår vi henne?

• Ålder: 65 år, bor i Göteborg och är 
medlem i Gunnesby Hästsportklubb

• Erfarenhet: Styrelseledamot i 
Göteborg & Bohusläns 
Ridsportförbund, arbetar med 
utbildning – och trygghetsfrågor. 

Vad brinner du för?
• Inspirera ungdomar inom sporten. 
• Verkar för att ridskolan ska fungerar 

som utbildningscentrum för ryttare på 
alla nivåer. 

• Karin har en bred erfarenhet av att arbeta 
med trygghetsfrågor och utbildningsfrågor 
på distriktsnivå.

• Karin är aktiv i besöksverksamheten inom 
Göteborg & Bohusläns Ridsportförbund.

• Vill arbeta utbildningsfrågor och påverka 
så att våra ridskolor förblir seriösa 
arbetsgivare. 
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